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Június 11-én ülésezett városunk képviselő testülete. A testület határozatképes volt, ismét
Majoros Petronella hiányzott, egyéb elfoglaltsága miatt nem tudott részt venni az ülésen. 23
napirendet tárgyaltak, majd következtek az interpellációk, kérdések, bejelentések. Ebben a
ciklusban, első alkalommal tájékoztatta, a Hajdúszoboszlót is érintő munkájáról képviselőket,
Bodó Sándor országgyűlési képviselő.

  

 

      

Első napirendi pontként, bizottság tagot kellett választani a Turisztikai Bizottságba, mert
Szabóné Bordán Róza, a Turisztikai Bizottság nem önkormányzati képviselő tagja 2015. május
28-án lemondott a bizottságban betöltött tagságáról.
Az őt jelölő szervezet (Összefogás Hajdúszoboszlóért és a Jövőért Egyesület) a megüresedett
helyre Németi Attila Sándort jelölte, aki a testület előtt letette az esküt.
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A következőkben beszámolót hallhattunk, Dr. Nagy Imre tű. alezredestől a DebreceniKatasztrófavédelmi Kirendeltség 2014 évi munkájáról. Ezt követően módosították az SzMSz-t, aköltségvetési rendeletet és a szilárd hulladékról szóló önkormányzati rendeletet.              

Az ülés második felében számolt be az elmúlt 1 éves munkájáról Bodó Sándor országgyűlésiképviselőnk. Ismertetője elején részletesen ismertette Hajdúszoboszló eredményességimutatóit a pályázatokon való szereplések szempontjából. Örömmel tájékoztatott arról, hogy azutóbbi EU-s pályázati ciklusban városunk megközelítőleg 17 milliárd forintot hozott el, a többmint 1000 nyertes pályázat révén. Ez a lakosság létszámára vetítve 647 000 Ft./fő. Ezzel végeis lett volna a beszámolónak, de polgármesterünk és a képviselők még megemlítettek egy-kétsikersztorit ami a képviselőnkhöz vagy parlamenti frakciójának nevéhez köthető.        

Dr Sóvágó László polgármesterünk szerint ilyen volt az iskoláink elvétele, sőt a következőtanévtől a megmaradt két iskolát is elveszik. ( A Bocskai Szakképző és a Közgáz). Meghagyjákellenben azt a lehetőséget, hogy a hajdúszoboszlói lakosok adóforintjaiból 70 millióval évente,hozzájárulhat a város, a nem hajdúszoboszlói gyermekek kolllégiumi étkeztetéséhez. Aziparűzési adó egy részének lenyúlása, bizonyos rétegeknek, gesztus gyakorlása okán.Rezsicsökkentés néven bevezetett parasztvakítás, hisz a szilárd hulladék szállítástöbbszörösére nőtt, csak nem a lakossággal fizetteti meg a kormány, hanem azönkormányzatokkal. Nem sikerült konkrét dátumot kicsalni Bodó úrból az adósságrendezési200 millió ügyében sem.     

Antalné Tardi Irén képviselő asszony is hozott sikertörténetet. Megemlítette, hogy az egyikiskolába most kapcsolták ki a gázt, mert az állam nem teljesíti fizetési kötelezettségét. Azt semérti, hogy miért kell 45 éves múlttal rendelkező iskolákat átnevezni.           
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Holoda Attila alpolgármester az adózási szabályok változtatását tartotta érthetetlennek, ésazokat a rendeleteket, melyben a városok polgármestereit és képviselőit gyerekként kezelik.Alpolgármesterünk azt üzente a törvényhozóknak, hogy a városlakók nem hülyék, és a várostfelelős felnőtt emberek vezetik. Az általa felvetett másik sikertörténet a megyematrica. Ittszintén kérte az országgyűlési képviselőnk segítségét, hogy a következő értékelésnél próbáljameg a lakosság érdekeit képviselni és mindent tegyen meg azért, hogy a 35-ös út elején az 3km-es szakasz ne legyen fizetős. Korábban azt javasolta Bodó úr, hogy használjuk a Határ út–Pósa u. útvonalat, ahol amúgy is nagy a forgalom, az út minősége is kívánnivalót hagy magaután a 30 km-es sebességkorlátozásával.     

Marosi György Csongor is említett egy igazi kis csemegét az közelmúlt sikeres kormányzatiintézkedései közül. Ez nem más mint a vasárnapi zárvatartás. Ezt lehet általánosságban issikersztorinak nevezni, de az üdülőhelyeken és turisták által látogatott helyeken különösen.Ebben kérte Bodó úr segítségét, hogy Hajdúszoboszló kapjon mentességet.           

Kanizsay György szintén a vasárnapi zárvatartás által okozott problémákról beszélt, ésfelhívta a figyelmet a Hajdúszoboszló – Nádudvar közötti út állapotára.                 

Máté Lajos a pályázatok kiírásának, elhúzódásának okairól érdeklődött, és aggodalmánakadott hangot, a már folyamatban lévő pályázati pénzek elosztása miatt.              
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A jelenlévő két fideszes képviselő meg sem mukkant az egész napirendi pont alatt.Képviselőjüket, bántani nem merték, védeni meg nem tudták, csak hallgattak és lapítottak.           Szoboszlói Színes–  Buzási LászlóA helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartvawww.szoboszloihirek.hu
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